
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA DE 10 D’OCTUBRE 
DE 2006. 

 
 
Quan són les 20:30 hores del dimarts 10 d’octubre de 2006, es reuneix al Saló d’Actes 
de la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió extraordinària en 
primera convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi 
assisteixen els següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer per part d’UM, Sr. Jaume 
Munar Ballester per part del PP, Sr. Atanasio del Barrio per part d’APDC, Sr. Manel 
Romero Romero i  Sra. Bàrbara Bujosa Picornell, per part dels Independents per 
Banyalbufar. 
 
Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual 
dóna fe de l’acte. 
 
Excusa la seva presència la Sra. Bàrbara Camps Bosch , per part dels Independents per 
Banyalbufar. 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins 
l’ordre del dia: 
 
1.- ADJUDICACIÓ DE L’ARRENDAMENT MITJANÇANT LEASING D’UN 
VEHICLE DE RECOLLIDA SELECTIVA PER LA BRIGADA MUNICIPAL. 
 
El Batle explica com és el vehicle, que té una plataforma elevadora  de 500 Kg. ,etc. 
Manel Romero demana sobre les millores de les característiques dle vehicle, i s’explica 
que un dels punts a valorar ,a més de l’oferta econòmica que era un 60%, era el millorar 
les característiques bàsiques que es demanaven. 
El Sr. Romero demana si encara es treballa amb Sa Nostra, i el Batle diu que sí, però 
que en aquest concurs s’ha presentat La Caixa i BBVA, i l’oferta de La Caixa és la 
millor. 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (4) quatre  vots a favor, per part d’UM, 
PP i APDC; i dues (2) abstencions per part dels Independents per Banyalbufar. 
 
2.- APROVACIÓ DEL PROJECTE I SOL·LICITUD PEL PLA D’OBRES I 
SERVEIS DE BANYALBUFAR PER 2007. 
 
El Sr. Batle explica que s’ha triat el camí de La Font de la Vila ,perquè és el més llarg i 
costós de tots els que es van posar al projecte inicial, i perquè hi ha també dos camins, 
el del Cireral i de la Galera, que s’arreglen amb una altra línia de subvencions. 
El Batle recorda que fa uns anys aquest projecte va ser una reivindicació dels 
Independents, però com que rehabilitar tots els camins és un projecte molt costós, s’ha 
optat per incloure aquest que és el més important. 
 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (6) sis  vots a favor.   
 



 
3.-   MODIFICACIÓ ORDENANÇA FISCAL REGULADORA DE LA TAXA 
PER EXPEDICIÓ DE DOCUMENTS ADMINISTRATIUS. 
 
El Sr. Batle diu que la Secretària explicarà els motius, i la Secretària explica que 
l’ordenança que actualment regula aquesta taxa ha quedat obsoleta , que encara es 
determina el preu en pessetes ,i que per això s’ha fet necessari modificar-la. 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (6) sis vots a favor. 
 
4.-   APROVACIÓ DE L’ORDENANÇA REGULADORA DE LA TAXA PER A 
LA PRESTACIÓ DE SERVEIS I UTILITZACIÓ DE LES INSTAL·LACIONS 
MUNICIPALS. 
 
El Batle explica que aquesta ordenança regularà bàsicament el tema de la utilització del 
local social de les escoles, per cobrir les despeses i desperfectes que el seu ús puguin 
ocasionar. 
Bàrbara Bujosa diu que hi està d’acord, però que no s’especifica si les Associacions que 
en  facin ús hauran de pagar, perquè li pareix que no hauria de ser així. 
El Batle explica que aquesta taxa està dirigida als particulars i altres que hi facin 
celebracions, festes, i altres actes d’aquest tipus, però que si una Associació de 
Banyalbufar hi vol fer una reunió bàsicament de l’Associació, en aquest cas hi ha la 
Biblioteca, però en cas de que fos necessari fer-la al local social, no es faria pagar. Però 
hi ha que tenir en compte la “pilleria” que hi pot haver amb els casos de que sigui 
sempre una Associació la que faci la sol·licitud i després siguin els particulars els que hi 
facin la festa. 
Bàrbara diu que hi està d’acord ,però que al text de l’ordenança s’hauria de fer una 
redacció més específica, i l’article 7 també s’haurà d’especificar un poc més. 
El Batle diu que no hi ha cap problema. 
 
Sotmès aquest punt a votació ,el resultat fou de (6) sis vots a favor. 
 
 
No havent més temes a tractar, quan són les 20:50 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de 
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del 
Sr. Batle. 
 
 
 

Banyalbufar, 10 d’octubre de 2006. 
 

                                 V-I-P 
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA 

 
 
 
 
 


